

香港
HONG KONG
表格 I
FORM I
矿场 (安全) 规例
MINES (SAFETY) REGULATIONS
矿场燃爆证书申请书
Application for a Mine Blasting Certificate

(此表格须呈交矿务总监，申请人如属政府雇员，则根据第 22(3)条免除缴费。)
(This form to be submitted to the Superintendent of Mines. In the case of a Government employee the fee is waived under regulation 22(3).)

(1) 申请人全名 Full name of applicant

.....

(2) 地址 Address

.....

.....

(3) 出生年份 Year of birth

.....

(4) 国籍 Nationality

.....

(5) 身份证号码 Identity Card No.

.....

(6) (a) 你曾否在香港根据《建筑物条例》(第 123 章) 申请发给燃爆证书，或根据本规例申请发给矿场燃爆证书？

Have you previously made application in Hong Kong for the issue of a blasting certificate under the Buildings Ordinance, Chapter 123, or a Mine Blasting Certificate under these regulations?

如曾申请，请注明申请日期。

If so, when?

.....

(b) 如上述申请曾获批准，请说明其编号与年份，以及现再申请另一证书的理由

If the application was granted state the number, year and reason for now acquiring another

.....

(7) 你曾否持有于任何时间被暂时吊销或撤销的燃爆证书或矿场燃爆证书?

Have you ever held a blasting certificate or a Mine Blasting Certificate which has at any time been suspended or revoked?

如有的话，请提供详情

If so, give particulars

.....

(8) 你是否管有雷管钳夹器?

Are you in possession of detonator crimpers?

.....

(9) 你申请发给矿场燃爆证书是为了 (请从以下选择一项)——

For which of the following do you require a Mine Blasting Certificate to be issued —

(a) 供地面或露天矿工作区之用 For surface or opencast workings.....

(b) 供地底采矿作业之用 Mining operations underground.....

(10) 燃爆时，你是否拟用电力燃放?

Are you going to use electrical shot-firing when blasting?

.....

本人现核证以上所填详情属真实的陈述。

I hereby certify that this is a true statement of the particulars herein set forth.

日期: 20.....年.....月.....日

Date:20.....

.....

签署 Signature